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Zahájení školního roku – prvňáčci hodně štěstí.  

    Září a Říjen 2021    
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OÚ  INFORMUJE 

 

OZ schvaluje firmu REVIZE PLUS s.r.o., k zajištění revizní činnosti na 

vyhrazených technických zařízeních obce a její příspěvkové 

organizace ZŠ a MŠ Cehnice. 

OZ schvaluje podání žádosti u JVS o bezúročnou půjčku v roce 2021 

ve výši 4.000.000,- Kč na akci: Cehnice – kanalizace a ČOV. 

OZ schvaluje Smlouvu o dodávce vody z veřejného vodovodu a 

odvádění odpadních vod veřejnou kanalizací včetně Smluvních 

podmínek, které jsou její nedílnou součástí. 

OZ schvaluje Smlouvu o výkonu stavebního dozoru s Ing. 

Jaromírem Zelenkou, kterou se zavazuje vykonávat činnost 

spočívající v kontrole řádného provádění stavebních prací na akci 

„Cehnice – kanalizace a ČOV z programu MZe 129 300 „Podpora 

výstavby a technického zhodnocení infrastruktury vodovodů a 

kanalizací II“. 

OZ schvaluje koordinátorem BOZP na akci Cehnice - výstavba 

kanalizace a ČOV pana Davida Oberreitera. 

OZ schvaluje uzavření smlouvy o dílo na akci „Oplocení 

sportovního hřiště a rekonstrukce zázemí“ s účastníkem LIPATECH 

s.r.o., který nabídl nejnižší cenovou nabídku. 

OZ schvaluje pronájem části obecního pozemku 3309/1 v k.ú. 

Cehnice o výměře cca 1m2 pro vybudování nového připojení 

odběrného místa el. Energie.  
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Společenská rubrika  

 ( Bližší osobní údaje dle nového zákona o GDPR nelze zveřejňovat ) 
                                     

Významná životní  jubilea slavili …   

V září 

paní Miloslava Šestáková 
 
paní Marie Alešová 
 
pan  Přemysl Smolík 
 
V říjnu 
 

paní Ludmila Koflová  
 
pan  Jan Sosna  
             
paní Jiřina Havlanová  

                
Všechno nejlepší, hodně štěstí a hlavně hodně a hodně zdraví! 

 

 

Narodili se …                             (dle Týdeníku Strakonicko) 

             23. 9. 2021  Mariana Alešová 

              3. 10. 2021  Ema Bílková 

                    Blahopřejeme, k Vašemu růžovému uzlíčku štěstí.  
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Rozloučili jsme se …  

28. 8. 2021 nás ve věku 58 let navždy 

opustil pan Petr Chmel z Cehnic  

                             Upřímnou soustrast rodině 

 

  

INFORMACE  OBCE:  

Upozorňujeme občany, že koncem měsíce října každá 

domácnost dostane vyúčtování vodného a stočného za 

období 1.10.2020 – 31.10.2021 s předepsanou zálohou na 

další období. Při první platbě, splatné v listopadu lze nahlásit 

změnu výše záloh na OÚ nebo na telefon 733 644 585.                                

  

Sběrný dvůr bude v zimních měsících listopad až březen 

uzavřen. Pouze elektrospotřebiče mohou být přijaty po 

telefonické domluvě na čísle 733 644 585.  

  

Obec pronajala část pozemku nutnou pro instalaci Z-BOXU 

společnosti Zásilkovna s.r.o. Praha 9, k umístění automatu 

sloužícího jako samoobslužné výdejní místo 

Zásilkovny. Box je umístěn u budovy školy. 
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Kulturní akce  

 

11.11.2021 Martinské slavnosti 

 v 16 hodin sraz v areálu Devět králů  

 na programu je krátký kulturní 

program 

 prodej drobných výrobků vztahujících se 

k Martinským slavnostem 

 nebude chybět lampionový průvod 

 

 

       28.11.2021 Zahájení Adventu  

 začátek v 17 hodin v areálu Devět králů 

 kulturní vystoupení dětí z místní školy 

 rozsvícení vánočního stromku a vánoční výzdoby 

 prodejní výstavka adventních výrobků 

 

Srdečně zveme všechny občany Cehnic a Dunovic                                  

po ročním kulturním půstu na tyto připravované akce                 

místní školou. 
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Dění v obci   Nový školní rok má za sebou skoro dva měsíce, a 

jak se zdá, vše se vrací pomalu do svých kolejí (jen doufejme, že to 

tak vydrží i dál). Prostory školy i školky se zaplnily dětmi a vypadá 

to, jako by se zde v loňském roce ani nic nedělo. Patrová budova 

školky, která byla na jaře zkolaudována svítí novotou, stejně jako 

třída školky vybudována v loňském roce pro ty nejmenší. I škola 

má čistou fasádu, kterou obec o prázdninách nechala odborníky 

hloubkově vyčistit. Obecní pracovníci upravili okolí a dvůr školy, 

školní zaměstnanci naleštili všechny vnitřky včetně oken (a že jich 

nebylo málo), paní učitelky ze školky oživily stěny všech 

školkových tříd krásnými malbami a uvolněné prostory v budově 

školy po bývalé školce zase obsadila škola pro své projekty. Sice se 

ještě dolaďuje provoz a leckde se najde nějaká chybička, máme 

však, alespoň co se týká zabezpečení dětí hotovo. Hlavní vchody 

všech budov jsou nyní krásně vyzdobeny a podzimní dekorace 

z dýní jsou vidět na dálku. Základní školu navštěvuje 129 žáků a 

kapacita školky je na 72 dětí. Školku jsme naštěstí z větší části 

uhradily za pomoci dotace, provoz však bude na obci. Současné  

náklady na chod školy a školky se oproti stávajícímu ročnímu 

rozpočtu 1.700 000 Kč. chodem nové budovy značně navýší. S tím 

však obec počítá, vždyť školka a škola je pro naši obec velkou 

devizou do budoucna. Vrací se k nám mladí, kteří zde postavili 

domky a vychovávají děti, nové stavební parcely mají zakoupeny 

většinou také mladí lidé, kteří zde plánují založit rodinu. I 

Dunovice se omlazují a v poslední době zde vyrostlo několik 

nových domů. Z finančních důvodů však nelze vše provést hned a 

některé plánované akce bohužel musí počkat. Ale i tak si myslím, 

že je tu krásně.  Že by to tu obec přece jen nedělala tak špatně??? 

Tak ať se nám tu všem dobře žije a ve zdraví přečkáme všechny 

změny, které se na nás ze všech stran valí !!!                                        
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V současné době stále pokračují stavební práce, které jsou 

nutné k dokončení stavebních parcel. I zde se bohužel našly 

nečekané překážky a dokončení nejde tak rychle, jak by bylo 

potřeba. Leckdy to znamená nejednu bezesnou noc pro vedení 

obce. V současné době se buduje přechodové místo nutné pro 

další výstavbu a s tím spojená výstavba chodníku a osvětlení. 

Přeložení vedení Cetinu, které je umístěno v místě plánovaného 

sjezdu ze stavebních parcel na silnici I.třídy se v současné době 

dostává do konečné fáze a poté se zahájí i zaměření průjezdné 

komunikace a položení sítí. Doufejme, že počasí dovolí, vše se 

stihne a na jaře budou moci majitelé stavebních parcel začít 

s výstavbou svých vysněných domků. 

Velkou stavební akcí je výstavba čističky odpadních vod v obci 

Cehnice, která omezí znečištění povrchových a podzemních 

vod z komunálních zdrojů. Několikaletá příprava, neúspěšné 

podávání žádostí o dotaci, přepracování projektu tak, aby 

splňoval všechny požadované parametry a stohy papírů a 

dokumentace nakonec dospěla ke zdárnému konci. Firma 

AMITERA s.r.o. Praha, která byla vybrána ve výběrovém řízení a 

kterou schválilo zastupitelstvo obce se dala do práce. Celkové 

náklady na výstavbu jsou vypočteny na 31.254.000 Kč. z toho 

obec uhradí 10.939.000 Kč. vlastním podílem a zbytek 

20.315.000 Kč. bude uhrazeno z dotace. Obec podala žádost na 

Jihočeský vodárenský svaz o možnou bezúročnou půjčku ve výši 

4.000.000,- Kč., jejíž získání by nám pomohlo s úhradou 

nákladů. Sumy jsou to nepředstavitelné, ale bohužel nutné. 

Datum na povolené vypouštění odpadních vod se pomalu blíží, 

a tudíž je na stavbu čističky nejvyšší čas.                                                         
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Volby do Poslanecké sněmovny 2021 České republiky, 

které se konaly 8. + 9. října měli účast 65,43 %.  

SPOLU – ODS, KDU-ČSL, TOP 09  : 1 493 905 hlasů  tj. 27,79%  71 míst 

ANO 2011 : 1 458 140 hlasů  tj. 27,12 %  72 míst                                               

PIRÁTI A STAROSTOVÉ : 839 776 hlasů tj. 15,62 %  37 míst                                    

SPD : 513 910 hlasů  tj. 9,56 % 20 míst v Poslanecké  sněmovně                                                                    

Ostatní strany žádný mandát nezískaly.                                          

Jihočeši volili takto : volební účast 66,34% s výsledkem                         

SPOLU – ODS, KDU-ČSL, TOP 09  : 97.698 hlasů tj. 29,09%                    

ANO 2011 : 89.509 hlasů tj. 26.68% , PIRÁTI A STAROSTOVÉ : 

45.357 hlasů tj. 13.50%, SPD : 30.183 hlasů tj. 8,98%                                                  

Volební účast v Cehnicích 70,50%  s výsledkem                             

ANO 2011 : 75 hlasů tj. 31,64%, SPOLU – ODS, KDU-ČSL,            

TOP 09  : 61 hlasů tj. 25,73%, PIRÁTI A STAROSTOVÉ : 13 hlasů 

tj. 5.48%, SPD : 37 hlasů tj.15,61%, KSČM 15 hlasů, PŘÍSAHA 

Roberta Šlachty 11 hlasů, ČSSD 10 hlasů, Trikolora Svobodní 

Soukromníci 4 hlasy, Otevřeme ČR normálnímu životu 3 hlasy, 

Strana zelených 2 hlasy, VOLNÝ blok 2 hlasy , ALIANCE NÁRODNÍCH 

SIL 2 hlasy, Hnutí Prameny 1 hlas, Švýcarská demokracie 1 hlas.                                                                                                                                            

Volební účast v Dunovicích 69,81% s výsledkem                              

ANO 2011 : 9 hlasů tj. 24,32%, SPOLU – ODS, KDU-ČSL, TOP 09 

: 6 hlasů tj. 16,21%, PIRÁTI A STAROSTOVÉ : 6 hlasů tj. 

16,21%,  SPD : 8 hlasů tj. 21,62%, Trikolora Svobodní 

Soukromníci 3 hlasy, KSČM 2 hlasy, ČSSD 1 hlas, Otevřeme ČR 

normálnímu životu 1 hlas, Koruna Česká 1 hlas.  

Celková volební účast za obě obce byla 70,41% . Ve volebních 

seznamech bylo 392 voličů (339 voličů v Cehnicích a 53 voličů v 

Dunovicích).  Z toho bylo u voleb vydáno 276 volebních obálek. 
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ZŠ a MŠ Cehnice       

Začátek školního roku novým startem 

pro mateřskou školu.  

Letošní školní rok zahájila provoz naše mateřská škola v novém. 

Díky nově postavené budově, mohou naši školku navštěvovat děti 

celkově ve třech třídách, místo dosavadních dvou. Rozšířil se i 

pedagogický personál o nové paní učitelky a asistentku. Třídu 

Ježečků, navštěvuje 16 dětí ve věku 2-3 roky a stará se o ně 

Veronika Jonášová s Irenou Uhlířovou. Do třídy Soviček dochází 

dětí 24 ve věku 4-5 let a jejich paní učitelky jsou Lenka Bláhová, 

Michaela Černá a paní asistentka Lenka Hejtmánková. Předškolní 

třídu Veverky, navštěvuje 19 dětí ve věku 5-7 let a děti zde 

připravuje na školu paní učitelka Lenka Krtková, Veronika 

Nováková a paní asistentka Dagmar Poddaná. Inspirací pro názvy 

tříd byla lesní zvířátka, která si školka každoročně adoptuje v 

záchranné stanici Makov. V letošním školním roce má školka 

adoptovaného ježka. Velkým překvapením byly pro děti v nové 

školce velké, vzdušné třídy, které se paní učitelky snažily zútulnit 

malbami na stěnách s dětskými motivy. 

V září se děti seznamovaly s novými kamarády, vytvářely třídní 

pravidla a krásné počasí trávily co nejvíce pobytem v přírodě. 

Přírodě a podzimním změnám v ní přizpůsobujeme i témata, 

kterým se s dětmi věnujeme. Chodíme do lesa stavět domečky pro 

veverky, učíme se rozeznávat stromy podle listů a plodů a 

pozorujeme změny v přírodě na podzim. Dokonce jsme stihli i 

vánoční focení. A na co se děti ve školce dál mohou těšit? Od 

poloviny listopadu budou starší děti navštěvovat předplavecký 

výcvik na plaveckém stadionu v Písku a mladší děti solnou jeskyni. 
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Chystá se kroužek Věda nás baví a u předškolních dětí bude k 

řízeným činnostem zařazena hravou formou angličtina. Každý 

pátek se pak budeme při hudebních programech potkávat s paní 

Markétou Sosnovou. Věříme, že i přes počáteční slzičky některých 

nově nastoupených dětí, budou děti novou školku navštěvovat s 

úsměvem a prožijí školní rok plný radosti, zábavy a nových zážitků.                                 

Za tým MŠ Veronika Nováková  

BĚH K LÍPĚ 2021.  Letošní Běh k lípě, který navazuje na Běh Terryho 

Foxe, měl v dětech probudit vytrvalost, posílit vůli a posunout v 

dětech limity. Terry Fox ty své několika násobně překonal. 

Letošního ročníku se účastnilo 76 běžců. Po roce nás všechny 

zaskočila rýma, která vyřadila několik nadějných běžců.  

Velké překvapení způsobila 4. třída, kde se ti nejlepší běžci vraceli 

na cestě od rybníka po 10 minutách. Vítězství si dala k obědu 7. 

třída, která měla trasu dlouhou 3000 metrů a po 15 minutách se 

blížila do cíle. 

 

PROJEKTOVÝ DEN 27. ZÁŘÍ.   Na pondělí 27. září byl ve škole 

naplánován projektový den, v jehož pozadí bylo téma primární 

prevence, vzájemných vztahů ve třídách a komunikace. Každá ze 

tříd zrealizovala vlastní konkrétní program, do kterého můžete 

nahlédnout v následujících střípcích.  

Druháci a jejich podzimní skřítci 

Projektový den “Skřítek Podzimníček” se i přes ne příliš ideální 

počasí podařil. Děti postavily krásné domečky a připravily i 

pohoštění pro své skřítky. Zpět jsme si všichni donesli přírodniny 

na výrobu skřítků, kteří se nám moc povedli . 

Třeťáci na farmě 

Třeťáci projektový den prožili na farmě v Dunovicích u spolužačky 

Kačky. Společnost nám dělali koníci Ludvíček a Lipánek. Přinesli 
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jsme jim spoustu dobrot a oni nás za to potěšili svou vlídností a 

těm nejodvážnějším umožnili podívat se na svět z koňského 

hřbetu. 

Páťáci vědí, jak se čistí odpadní vody a že pejsci mají rádi piškoty 

Projektový den strávila pátá třída ve Strakonicích, kde jsme 

navštívili čistírnu odpadních vod a psí útulek. Od našeho průvodce 

po čistírně jsme se dozvěděli, jak se to dělá, aby do řeky Otavy 

tekla ze strakonických kanálů čistá voda. Druhou naší pondělní 

zastávkou byl útulek pro opuštěné psy. Vybavili jsme se piškoty, 

protože ty zdejším pejskům prý moc chutnají. Byli jsme přivítáni 

mohutným štěkotem. Udělalo nám radost, že je tu o pejsky dobře 

postaráno a každý z nich má díky obětavým pracovníkům útulku 

velkou šanci najít si nové a lepší páníčky. 

Sedmáci dobývají Švecburk 

V pondělí ráno vyrazilo naše vojsko se dvěma velitelkami  rázným 

pochodovým krokem dobýt hrádek nad nedalekými Kváskovicemi. 

Počasí nám přálo, cestou jsme probrali taktiku a zanedlouho jsme 

mohli spatřit kouřové signály, které nám posílal hradní pán Jan 

Švec. Rozhodli jsme se pro mírovou cestu, (stejně jako kníže 

Václav), protože když jsme viděli majitele hradu s houfnicí, bylo 

nám jasné, že nemáme šanci.  V dobovém oblečení a v plné zbroji 

nás přivítal Jan Švec. 

Každý sedmák položil hradnímu pánovi otázku, takže jsme se díky 

tomu dověděli, jak je hrádek starý, jak dlouho trvalo majiteli, než 

dostal hrádek tuto podobu, ale také jsme ho vyzpovídali, co měl a 

neměl rád ve škole a zda by se chtěl vrátit do doby, kdy se na 

hradech žilo a válčilo. 

Osmáci učí nejen sebe 

Projektový den předcházející svátek sv. Václava znamenal pro 

osmáky několik příležitostí. Zkusili si, jak zacházet s vlastním 
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časovým plánem, 

jak naložit                      

s přípravami 

projektového dne 

pro jinou třídu 

nebo jaké to je, 

učit školkové děti 

angličtinu. 

ČTVRŤÁCI 

OBJEVUJÍ 

GEOGEBRU A OZOBOTY 

Letošní čtvrťáci jsou našimi nejmladšími žáčky a žákyněmi, kteří 

podle nové úpravy Rámcového vzdělávacího programu absolvují 

předmět Informační technologie.  

Každé druhé úterý odpoledne se proto na dvě vyučovací hodiny 

rozbíhá malá ICT dílnička a atmosféra je skutečně pracovní. 

Naším dnešním úkolem bylo především připomenout si 

přihlašování do školní sítě a školního účtu (naším cílem je 

zvládnout to za méně než 3 minutky) a pak objevovat rýsovací 

aplikaci Geogebra a práci s Ozoboty. 

Více se pak dozvíte na www.zscehnice.cz 

 

 

 

 

 

 

http://www.zscehnice.cz/
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KLUB SENIORŮ TÍMTO OZNAMUJE VŠEM 

CVIČENKÁM, ŽE SE CVIČENÍ DO ODVOLÁNÍ RUŠÍ. 

  

KNIHOVNA v Cehnicích i Dunovicích je otevřena.  

Cehnice – čtvrtek od 8 do 17 hodin 

Dunovice – pátek 17-18 hodin  

Jiný termín návštěvy lze dohodnout s knihovnicemi.  

  

Info Dunovice.  V Dunovicích se začátkem října řešila 

porucha na vodojemu, kdy únikem vody došlo k úplnému 

vyprázdnění vodojemu. Technické služby Strakonice 

spolupracující s obcí zavezly vodojem náhradní pitnou vodou 

třemi cisternami čímž nevznikl v dunovických domácnostech 

výpadek pitné vody. Závadu našli po pěti dnech správce 

vodovodu za pomoci obecních pracovníků u č.p.1. V současné 

době zde bude provedena oprava hydrantu, šoupěte a 

domovního uzávěru. Stejná práce v rámci plánovaných oprav se 

bude provádět i v Cehnicích u č.p.145. 

Na návsi v Dunovicích obecní pracovníci provedli                    

nově instalaci klouzačky pro děti. Původní byla 

z bezpečnostních důvodů odstraněna. S novými hracími 

prvky se počítá při možném vyhlášení dotace v příštích letech. 
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SDH Cehnice  Po dlouhé době se i naše soutěžní družstvo 

mužů vydalo na soutěž okresního poháru. Dne 24.7.2021 se 

konala soutěž v Sudoměři a muži SDH Cehnice nemohli 

chybět. Pro všechny to byla obrovská výzva, jelikož dva roky 

nebyla síla a pomálu možnost vyrazit na soutěž. Nový stroj, 

nové hadice a nový vůz vše čekalo jen na ostrý start.  Na 

soutěž jsme vyrazily s hlavou vztyčenou vzhůru a hlavně 

s cílem neudělat ostudu. Vše se nakonec povedlo a s časem 

28,98s jsme se umístili na bodovaném 8. místě. Soutěž byla 

velmi pěkně obsazena a to 12-ti týmy mužů, 6-ti týmy 

veteránů a 6-ti týmy žen.                                                              

Sestava SDH Cehnice : Jakub 

Dvořák – koš , Ondřej Kovář – 

savice, Josef Dvořák – mašina, 

Michal Frčka – B hadice, Petr 

Pichlík – rozdělovač, Pavlína 

Pichlíková - levý proud, Štěpán 

Miklas – pravý proud.  

Zásahy:                                                                                                         

29.6.2021 čas 21:00 likvidace vyvrácených stromů na komunikaci 

Cehnice – Čejetice                                                                                        

29.6.2021 čas 22:00 likvidace spadlého stromu na komunikaci 

Skočice – Kloub                                                                                            

14.7.2021 čas 16:30 likvidace spadlého stromu na komunikaci 

v obci Dunovice                                                                                                         

1.8.2021 čas 5:15 likvidace sršního hnízda v blízkosti rodinného 

domu obec Dunovice 
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SOKOL CEHNICE  Fanoušci cehnického fotbalu se konečně 

dočkali. Po dlouhých 309 dnech jsme opět mohli fandit při 

mistrovském utkání našim fotbalistům. Prvním soupeřem ÁČKA 

bylo Záblatí, které funguje jako rezervní tým Prachatic. Naši se na 

zápas velice těšili a bylo to také na konečném výsledku znát. 

Prachatice „C“ – Cehnice 1:5 (1:1) 9. Šebesta Patrik, 52. Kováč 

Marek, 65. Šebesta Patrik, 82. Krejsa Pavel, 83. Mára. Více než rok 

se kvůli přestavbě hřiště a odložení soutěže nehráli domácí zápasy. 

Premiéra se však našim klukům nepovedla a rozhodně si takový 

výsledek před svými fanoušky na novém trávníku nepřáli. Cehnice 

– Bělčice 2:6 (0:3) 65. Herzig Tomáš, 68. Miklas Jakub. Další 

výsledky: Sedlice – Cehnice 5:3 (0:2) 30. Hovorka Petr, 43. Miklas 

Jakub, 85. Krejsa Pavel. Cehnice – Vacov 3:3 (2:2) 15. Krejsa Pavel, 

35. Miklas Jakub, 47. Herzig Tomáš. Cehnice – Husinec 4:1 (3:0) 18. 

Šebesta Patrik, 32. Šebesta Patrik, 36. Šebesta Patrik, 54. Šebesta 

Patrik. Cehnice – Sousedovice 1:3 (1:0) 26. Krejsa Pavel. Střelské 

Hoštice – Cehnice 1:4, Cehnice – Husinec 4:1 (3:0) 18. Šebesta 

Patrik, 32. Šebesta Patrik, 36. Šebesta Patrik, 54. Šebesta Patrik. 

Současný stav v tabulce I.B třídy je 9 příčka. 

Také kluci z Béčka se snaží. V současné době to není o umístění 

v tabulce, ale o radosti ze hry a hlavně o kamarádství. 

Velký slib do budoucna jsou naši nejmladší fotbalisté. Tady se 

začínají již projevovat uběhlé tři roky tréninků. Kluci už vědí co 

s míčem, jak si přihrát a jak dát gól. A že se jim to vede je slyšet na 

dálku. Při vstřelené brance křičí nejen malí fotbalisté, ale i hrdé 

maminky a tatínci. Vždyť ono to bude každý zápas lepší a lepší. Na 

základě toho, že nemáme dopisovatele ze zápasů malých 

fotbalistů, nepředkládáme jejich výsledky. Pokud by se někdo 

našel, ozvěte se. Díky a fotbalu zdar.  
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Akční ceny platí pro některé nově aktivované tarify Internet HD ve 

vybraných lokalitách naší obce. Více informací naleznete na www.o2.cz.  

 

Všechny použité fotografie jsou zveřejněny v souladu s nařízením GDPR.  

Vydává : Obec Cehnice, www.cehnice.cz, tel. 733 644 585 

http://www.cehnice.cz/

